
Protokół Nr 12/2015 
z posiedzenia XII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  29 grudnia  2015 roku 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.02. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XI  posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  2015 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2016 rok w gminie Obryte. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu pułtuskiego 
na 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 
11. Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2016. 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Obryte. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji Rady 

Gminy na 2016 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy Obryte na 2016 

rok. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i informacje. 
18. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 15, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
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P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
P.Wójt – proszę o dwie zmiany w porządku obrad : 1) zamiana pkt 6 na pkt 7 a pkt 7 
na pkt 6 , 2) pkt 9 będzie miał następujące brzmienie : Podjęcie uchwały w sprawie 
zabezpieczenia środków dla Powiatu Pułtuskiego na 2016 rok – zmiana nazwy 
uchwały. 
 
Za przyjęciem porządku obrad  wraz ze zmianą zaproponowaną przez Wójta Gminy  
głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad  ze zmianami  został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XI posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z XI posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  XI  posiedzenia Sesji  głosowało 15 radnych               
(100% obecnych) . 
 
Protokół z XI posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań radnych. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – jest to ostatnia sesja w tym roku. Łącznie na zadania inwestycyjne w tym 
roku wydaliśmy 2.232.635,81 zł,  w tym na fundusz sołecki 245.000 zł . Spłaciliśmy 
400.000 zł kredytu plus 200.000 zł odsetek. Następnie Pan Wójt przedstawił 
poszczególne inwestycje i ich koszt , które stanowią załącznik do protokołu. 
Dane z Urzędu Stanu Cywilnego za 2015 rok  : liczba mieszkańców – 4.928 
mieszkańców, liczba cudzoziemców – 10 osób, liczba urodzonych – 52 osoby, liczba 
małżeństw zawartych– 30, liczba zgonów – 57 . 
Informacja dot. działalności OPS w Obrytem : zasiłki stałe DPS – 19 osób, zasiłki stałe 
środowisko – 18 osób, zasiłki okresowe – 15 rodzin, zasiłki celowe – 45 rodzin, zasiłki 
celowe z posiłku – 11 rodzin. Dożywianiem w szkołach objętych jest 253 uczniów , w 
tym w szkołach średnich. Wydano 110 rodzinom skierowanie uprawniające do 
otrzymania żywności z PCK w Pułtusku. Żywność wydają również siostry zakonne , 
wydawana żywność pochodzi z Banku Żywności, OPS wydał 3.314 kg. Zasiłek 
rodzinny – 231 wniosków, świadczenia pielęgnacyjne z tytułu opieki nad osobą 
niepełnosprawną – 30 wniosków, zasiłek pielęgnacyjny 251 wniosków, jednorazowa 
zapomoga z tytułu urodzenia się dziecka – 3 wnioski. 
Podsumowanie pracy GKRPAiPN w 2015 roku: 
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- skierowano trzy wnioski do sądu o przymusowe leczenie odwykowe, 

- dofinansowano wszycie Esperalu dla trzech osób,  

- Komisja pokryła koszty rekolekcji dla osób uzależnionych i ich rodzin w Ośrodku 

Apostolstwa Trzeźwości w Zakroczymiu w miesiącu marcu dla jednej osoby a w 

miesiącu grudniu dla pięciu osób, 

- została wsparta grupa AA “ Dzwon”, 

- zostały przeprowadzone zajęcia sportowe i sportowo- rekreacyjnego, 

- został zakupiony sprzęt sportowy do Szkół Podstawowych i Gimnazjum, 

- organizowane zostały kolonie dla dzieci i młodzieży oraz wycieczki, 

- organizowane były programy i spektakle o przeciwdziałaniu narkomanii i 

profilaktyce alkoholowej, 

- zostały dofinansowane konkursy dotyczące uzależnień w Szkołach Podstawowych 

i Gimnazjum, 

- zostały zakupione materiały edukacyjne dla dzieci i młodzieży dotyczące 

uzależnień, 

- zostały organizowane wyjazdy turystyczno- krajoznawcze, 

- zostały zakupione materiały na świetlicę oraz zostały zawierane umowy zlecenie  

na zajęcia w świetlicy. 

W gm. Obryte w 2015 r. kwota dochodów z tytułu opłat za sprzedaż alkoholu 

wynosi 59.434,14 zł. 

Na dzień 28 grudnia 2015 r. wydano ok. 56.769,05 zł, pozostało 2.665,09 zł. Środki 
pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 
Opłaty za poszczególne rodzaje zezwoleń są następujące : 

• 525 zł na sprzedaż napojów zawierających do 4,5% alkoholu oraz piwa, 
• 525 zł na sprzedaż napojów zawierających powyżej 4,5% do 18% (z wyjątkiem 

piwa), 
• 2.100 zł na sprzedaż napojów zawierających powyżej 18% alkoholu.  

W roku 2015 do biblioteki zapisanych było 422 czytelników. Bibliotekę odwiedziło 
3494 osoby, wypożyczono 6745 książek i czasopism. Z czytelni skorzystało 517 osób. 
Na miejscu w czytelni udostępniono 1355 książek i czasopism, z których udzielono 
440 informacji.Oprócz podstawowej funkcji jaką jest zakup nowych książek i 
wypożyczanie, biblioteka prowadzi działalność kulturalną. 
26.marca odbyły się zajęcia biblioteczne dla ucz. kl. I- III ze szkoły w Sokołowie 
Włość. na temat zwyczajów wielkanocnych. 
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W okresie ferii zimowych od 19.01.do 30.01. 2015r. odbywały się zajęcia literacko - 
plastyczne dla dzieci ze szkół podstawowych. 
W ZPO w Obrytem w dniu 09 kwietnia odbyło się spotkanie z pisarką Małgorzatą 
Strzałkowską. 
09 i 16 kwietnia w bibliotece gościli uczniowie kl. II , IV- VI ze szkoły w Sokołowie 
Włość. Przeprowadzone zostały dla nich zajęcia instruktażowe. 
W okresie wakacji odbywały się w bibliotece zajęcia plastyczno- literackie 
przeznaczone dla dzieci ze szkół podstawowych.  
Na zakup nowych książek w tym roku przeznaczono 9000 zł. Z budżetu Gminy 
wydano 4000 zł. Udało się też pozyskać dotację z Biblioteki Narodowej w kwocie 
5000 zł. 
Zagospodarowanie przestrzenne : podstawą realizacji zadań w planowaniu 
przestrzennym jest ustawa z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym oraz wiele innych ustaw jak:. ustawa o ochronie przyrody, prawo 
ochrony środowiska, gospodarka gruntami , prawo budowlane i wiele innych). 
Dokumentami określającymi ład przestrzenny jest studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz plany zagospodarowania. 
Studium opracowuje się dla terenu całej jednostki administracyjnej natomiast plany 
zagospodarowania mogą obejmować małe obszary (wieś, część wsi itp.). 
       Na koniec 2015roku gmina ma opracowane studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przyjęte przez Radę Gminy Obryte Uchwałą Nr XVIII/97/2004 z 
dnia 9 lipca 2004r, zmienionego uchwałą Rady Gminy Obryte Nr VI/34/2007 z dnia 
27 marca 2007r. 
W związku z tym, że na terenie naszej gminy występują dwa obszary Natury 2000 tj. 
Dolina Dolnej Narwi i Puszcza Biała gmina musi respektować te przepisy poprzez 
dostosowanie posiadanych dokumentów do obowiązujących przepisów. 
Przeznaczanie terenów pod inwestycje następuje na podstawie ustalanych 
warunków zabudowy oraz decyzji o lokalizacji inwestycji celu publicznego. 
Projekty decyzji przygotowuje urbanista wyłoniony w drodze przetargu. 
W 2015 roku wpłynęło 37 wniosków o ustalenie warunków zabudowy oraz 3 
wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego. 
Wielki problem w ustalaniu warunków zabudowy występuje na obszarach 
zaliczanych do zalewowych. Obszar ten został zmniejszony w stosunku do 
pierwotnego. 
Pozwolenia na budowę budynków mieszkalnych w 2015r uzyskało 8 inwestorów. 
Pozwolenia na użytkowanie budynków mieszkalnych uzyskało w 2015r. 9  
inwestorów. 
 W naszej Gminie nadal występują grunty wymagające uzyskania tytułu własności. 
Najwięcej gruntów jest w miejscowości Zambski Kościelne. 
Stan oświaty :  w roku szkolnym  2015/2016 mamy w szkołach podstawowych 297 
uczniów, 49 uczniów w klasie „0” , dzieci w przedszkolu – 48, natomiast uczniów w 
gimnazjum -163. Otrzymaliśmy subwencję dla osób niepełnosprawnych  w kwocie 
80.000 zł dla gimnazjum, którą Pani Dyrektor wykorzystała na wyposażenie 
dodatkowe do  sal. 
W ciągu 2015 roku zorganizowaliśmy kilka uroczystości, w których większość z 
Państwa uczestniczyła (Sokołowo-rocznica powstania, dożynki w Sokołowie, 
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uroczystości upamiętniające żołnierzy w Zambskach Kościelnych, 25-lecie 
samorządności i inne). 
Dokonaliśmy remontu pomieszczeń w budynku Urzędu na I piętrze (3 pokoje). 
Byliśmy zgłoszeni do dwóch konkursów : Budowniczy Polskiego Sportu i Orły 
Polskiego Samorządu. Otrzymaliśmy order i srebrną statuetkę. Były to uroczystości o 
zasięgu ogólnopolskim. Bardziej wystawna była uroczystość „Orły Polskiego 
Samorządu”, było około 20 gmin. Ja o to nie występowałem, przyszły wnioski i 
wypełniliśmy je i otrzymaliśmy. My tego nie kupiliśmy, jakieś kryteria były brane 
pod uwagę przy przyznawaniu tych wyróżnień. 
Najwięcej pracy było z funduszem sołeckim. Sala została uruchomiona i 
udostępniona mieszkańcom. Od 1 grudnia wprowadzona została opłata za 
korzystanie z Sali. W miesiącu grudniu wpłynęło ok. 200 zł za korzystanie z siłowni i 
ok. 1.600 zł za korzystanie z Sali. 
P.Borczyński – jakiej narodowości są ci cudzoziemcy mieszkający na terenie naszej 
gminy. 
P.Wójt – najwięcej jest ze wschodu czyli z Ukrainy. 
P.Podpora – te osoby mieszkają na terenie naszej gminy. 
P.Wójt – tak na terenie gminy Obryte. 
P.Przew.RG – w imieniu Rady dziękuję Panu Wójtowi za pracę, która została 
doceniona wyżej poprzez otrzymanie medalu i statuetki dla naszej gminy. Działania 
podejmowane przez Wójta nie są takie złe, jak się niektórym wydaje. Gratuluję Panie 
Wójcie. 
P.Wójt – dziękuję. To jest zasługa wszystkich, nie tylko moja. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – od chwili omawiania tych zmian na komisjach nastąpiły zmiany w 
dochodach bieżących – wzrost o 17.000 zł oraz w wydatkach bieżących i 
majątkowych – zmniejszenie o 21.000 zł. Dochody po zmianach wynoszą 
16.321.297,81 zł, wydatki po zmianach wynoszą 16.691.297,81. 
Po wprowadzonych zmianach deficyt wynosi 370.000,00 zł, plan przychodów 
wynosi 770.000,00 zł oraz rozchody wynoszą 400.000 zł – wykup obligacji 
komunalnych. Planowane zadłużenie na dzień 31.12.2015 roku wyniesie 4.490.000 zł, 
co w stosunku do dochodów budżetu ogółem stanowi 27,61% . 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie  stanowisk             
w sprawie projektu  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych  
jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza i Planowania Przestrzennego jest 
za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XII/72/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte  została podjęta. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2015 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane szczegółowo na 
komisjach Rady Gminy. Przedstawię to, co się zmieniło w stosunku do zmian 
omawianych na komisjach .Po stronie dochodów zwiększono plan dochodów z 
tytułu podatku od nieruchomości o kwotę 20.000 zł w związku z wysokim 
wykonaniem do końca roku. Dokonano również zmian w planie dochodów podatku 
rolnego od osób fizycznych – zmniejszono o 8.000 zł . Dokonano też zwiększenia 
dochodów o kwotę 5.000 zł w związku z otrzymanym dofinansowaniem w ramach 
funduszu prewencyjnego na zadanie „Zakup i montaż kamer dla potrzeb 
monitoringu wizyjnego obiektu ZPO w Obrytem”, również o tą kwotę zwiększono 
plan wydatków dla ZPO. Po stronie wydatków zmniejszono plan wydatków na 
usługi remontowe na stacjach wodociągowych o kwotę 8.000 zł oraz na realizację 
programu polityki zdrowotnej o kwotę 1.000 zł. Dokonano również zmian w grupie 
wydatków majątkowych tj. zmniejszono plan wydatków w związku z odstąpieniem 
od realizacji zadania pn. Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 
gminnej Sokołowo Parcele-Ulaski-Gródek Nowy o kwotę 30.000 zł, zadanie nie 
będzie w tym roku realizowane i zostanie przesunięte na następny rok. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jednogłośnie jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XII/73/2015  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2015 r. została podjęta. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2016 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik  – zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi oraz ustawą o przeciwdziałaniu narkomanii do zadań własnych 
Gminy należy prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem 
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problemów alkoholowych oraz z przeciwdziałaniem narkomanii. Realizacja tych 
zadań prowadzona jest w oparciu o Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Gminny Program 
zawiera m.in. : cele gminnego programu , zadania jakie gmina będzie prowadzić w 
związku z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych i innych 
uzależnień. Finansowanie programu będzie realizowane z opłat za korzystanie z 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, planowana kwota na 2016 rok wynosi 
58.262,00 zł. Środki nie wykorzystane w danym roku budżetowym nie wygasają z 
upływem roku i są przekazywane na realizację Programu w roku następnym. 
Program ten zawiera też regulamin działania i wynagradzanie członków Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Do Programu jest załączony 
Harmonogram wydatków Gminnego Programu, gdzie na konkretne zadania są 
planowane koszty realizacji tych zadań.  
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest  za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XII/74/2015 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2016 rok w gminie Obryte  została podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków dla Powiatu 
Pułtuskiego na 2016 rok. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – sprawa dotyczy zadania inwestycyjnego wspólnego z powiatem tj. 
przebudowy drogi powiatowej na odcinku od Psar do skrzyżowania do Zambski. 
Wniosek o dofinansowanie tej inwestycji składa powiat i to będzie realizowane z 3 
źródeł: z Unii – 63,36% i po 335.000 zł powiat i gmina. Wniosek będzie złożony do 15 
stycznia 2016 roku. Dlatego jest taki wymóg, żeby taką uchwałę podjąć o 
zabezpieczeniu środków, co jest uzgodnione ze Starostwem Powiatowym. Jeżeli 
wniosek uzyska pozytywną opinię , to zadanie będzie realizowane w 2016 roku. 
Kosztorys na to zadanie wynosi 1.800.000 zł. Być może, że po przetargu będzie taniej, 
więc ta kwota 335.000 zł zmniejszy się. 
P.Podpora – ile powiat dokłada do tej drogi. 
P.Wójt – powiat dokłada 335.000 zł i 1.100.000 zł dofinansowanie wynosi. 
P.Podpora – panie mecenasie , czy w uchwale nie powinno być wskazane źródło 
sfinansowania tej inwestycji. Zabezpieczamy środki, których nie mamy. 
P.Radca – to nie jest uchwała budżetowa, więc nie musi być. 
P.Skarbnik – to jest uchwała, w której zobowiązujemy się zabezpieczyć środki na tą 
inwestycję w roku 2016, ponieważ w tej chwili tych środków nie mamy. 
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P.Podpora – to jest taka uchwała intencyjna. 
P.Wojt – to jest uchwała zabezpieczająca środki na to zadanie w 2016 roku. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem  uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XII/75/2015 w sprawie  zabezpieczenia środków dla Powiatu 
Pułtuskiego na 2016 rok  została podjęta. 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu Pani Skarbnik Gminy. 
P.Skarbnik – Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Obryte została opracowana na 
lata 2016-2025, tj. na okres, na który zostały zaciągnięte zobowiązania dłużne. 
Przy planowaniu dochodów z tytułu podatków i opłat w roku 2016 wzięto pod 
uwagę stawki podatkowe obowiązujące w roku ubiegłym oraz wykonanie za okres 
trzech kwartałów bieżącego roku. W kolumnie podatki i opłaty uwzględniono 
wpływy z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
Udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych przyjęto na podstawie 
prognozowanej kwoty udziałów przekazanej w informacji Ministerstwa Finansów, 
podobnie dochody z tytułu subwencji ogólnej . W grupie dotacji oraz środków  
przeznaczonych na cele bieżące uwzględniono wielkości dotacji celowych na zadania 
bieżące na podstawie informacji przekazanych przez administrację rządową wg 
poszczególnych podziałek klasyfikacji budżetowej. 
Po stronie dochodów majątkowych w roku 2016 zaplanowano  wpływy ze sprzedaży 
nieruchomości gminnej zabudowanej położonej we wsi Płusy w wysokości 385.000 
zł. 
Przy planowaniu wydatków bieżących wzięto pod uwagę wykonanie za lata 
wcześniejsze. Przyjęto politykę ograniczania wydatków bieżących do minimum, 
uwzględniając konieczność realizacji zadań bieżących przez poszczególne jednostki 
organizacyjne.  
Prognozując wydatki na obsługę długu wzięto pod uwagę obecny poziom stawki 
WIBOR, od której uzależniona jest wartość odsetek od wyemitowanych przez gminę 
obligacji komunalnych. 
Planując wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane przyjęto aktualny 
poziom zatrudnienia w gminnych  jednostkach organizacyjnych uwzględniając 
planowane nagrody jubileuszowe oraz odprawy emerytalne, wzrost minimalnego 
wynagrodzenia za pracę oraz wzrost dodatku stażowego pracowników. 
Wydatki związane z funkcjonowaniem organów jst obejmują wydatki związane z 
obsługa urzędu gminy oraz Radą Gminy i sołtysów. 
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Przy planowaniu wydatków majątkowych uwzględniono potrzeby rozwoju 
infrastruktury gminy oraz jej możliwości finansowe  mając na uwadze spłatę 
zaciągniętych zobowiązań oraz możliwości pozyskania środków z zewnątrz na   
dofinansowanie inwestycji. 
W ramach przedsięwzięć wieloletnich wykazanych w załączniku nr 2 do Uchwały 
ujęto wydatki na zadanie pn. „Przebudowa mostu na kanale Zambski w ciągu drogi 
gminnej relacji : Ulaski-Mokrus-Gródek Nowy wraz ze zjazdami- wykonanie 
dokumentacji projektowej wraz z uzgodnieniami” 
W roku 2016 nie zostały zaplanowany przychody z uwagi na planowaną nadwyżkę. 
Rozchody w roku 2016 roku stanowią kwotę 600.000 zł i dotyczą wykupu obligacji 
komunalnych. 
Wynik budżetu w 2016 r. stanowi nadwyżkę w kwocie 600.000 zł, którą przeznacza 
się na wykup obligacji komunalnych w kwocie 600.000 zł. W kolejnych latach też 
przyjęto nadwyżkę budżetową, którą przeznacza się na spłatę zobowiązań 
zaciągniętych w latach poprzednich. 
Planowane zadłużenie na dzień 31 grudnia wynosić będzie 4.490.000 zł. Ostatnim 
rokiem spłaty zobowiązań dłużnych będzie rok 2025. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- projekt uchwały  był omawiany na komisjach, więc proszę 
Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę Nr Ci.284.2015 Składu orzekającego RIO w Warszawie 
z dnia  20 listopada 2015 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Obryte projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej, która stanowi 
załącznik do protokołu.  
P.Przew.RG  poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w /w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Pytań ani uwag nie wniesiono. 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw nie było, 4 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała Nr XII/76/2015 Rady Gminy Obryte w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Obryte została podjęta. 
 

 
Ad.11.Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2016. 
 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 
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1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały budżetowej na 
2016 rok. 
P.Skarbnik odczytała projekt uchwały budżetowej na 2016 r. 
 
2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
 
P.Przew.RG –wniosków radnych odnośnie budżetu na 2016 r. nie było, więc  proszę 
Przewodniczących Komisji o opinie  w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski Wł.- projekt budżetu gminy Obryte na 2016 rok został przygotowany 
przez Wójta Gminy i  przedłożony Radzie Gminy Obryte. 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych szczegółowo   
przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki budżetu na 2016 
rok , wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy Obryte na 2016r.  
P.Borczyński – projekt budżetu gminy Obryte na 2016 rok został przygotowany 
przez Wójta Gminy i  przedłożony Radzie Gminy Obryte. 
Komisja Rewizyjna szczegółowo przeanalizowała zaprezentowane w projekcie 
dochody i wydatki budżetu na 2016 rok , wydając pozytywną opinię w sprawie 
projektu budżetu gminy Obryte na 2016 rok.  
P.Rychlicki – projekt budżetu gminy Obryte na rok 2016 został przygotowany przez 
Wójta Gminy i  przedłożony Radzie Gminy Obryte. 
Komisja ds. Rolnictwa  szczegółowo  przeanalizowała zaprezentowane w projekcie 
dochody i wydatki budżetu na 2016 rok , wydając pozytywną opinię w sprawie 
projektu budżetu gminy Obryte na 2016 rok. 
P.Karczewska– projekt budżetu gminy Obryte na rok 2016 został przygotowany 
przez Wójta Gminy i  przedłożony Radzie Gminy Obryte. 
Komisja Budżetowo-Gospodarcza i Planowania Przestrzennego szczegółowo   
przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki budżetu na 2016 
rok oraz opinie poszczególnych komisji Rady Gminy Obryte w sprawie projektu  
budżetu na 2016 rok , wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy 
Obryte na 2016 rok. 
 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
 
P.Przew.RG poprosił Pana Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o odczytanie 
uchwały Składu Orzekającego RIO. 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę Nr Ci.285.2015 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 20 listopada  2015 r. w sprawie wydania 
opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte projekcie uchwały budżetowej na 
2016 rok, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
4) dyskusja nad projektem budżetu, 
 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej 
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P.Przew.RG –proszę o przegłosowanie kto jest za podjęciem uchwały budżetowej 
Gminy Obryte na rok 2016. 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych,  przeciw nie było, 4 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 
Uchwała Budżetowa Gminy  Obryte na rok 2016 Nr XII/77/2015 Rady Gminy 
Obryte została podjęta. 
 
Godz. 14.00 – Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę w  
obradach. 
Godz.14.10-  Przewodniczący Rady Gminy Obryte wznowił obrady Sesji. 
 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – chodzi tu o Ośrodek Zdrowia w Obrytem. Wpłynęły dwie oferty na 
wynajęcie tego Ośrodka : NZOZ „ESKULAP”, który dzierżawił do tej pory Ośrodek i 
Szpital Powiatowy Gajda-Med. Jak chcemy przedłużyć umowę dzierżawy, to 
musimy podjąć uchwałę, natomiast jak chcemy nowego dzierżawcę, to Wójt może do 
3 lat zawrzeć umowę bez zgody Rady Gminy. Dlatego też wprowadziliśmy ten 
punkt do porządku obrad dzisiejszej sesji, ale się okazuje po konsultacji z 
mecenasem, że ta uchwała mogłaby być nie wprowadzana. 
P.Radca – tylko umowy zawierane powyżej 3 lat wymagają zgody Rady Gminy. 
P.Wójt – ale to jest już kolejna umowa dzierżawy. Należało się poprzedzić podjęcie 
tej decyzji konsultacjami z mieszkańcami a nie w kilka osób decydować o opiece 
zdrowotnej dla 3.000 osób. 
P.Podpora – składam wniosek o wykreślenie tego punktu z porządku obrad. 
P.Wójt – umowa dzierżawy kończy się z dniem 31 grudnia 2015 roku. 
P.Podpora – wycofuję swój wniosek. 
P.Karczewska – myślę, że to będzie źle, jeśli nie podejmiemy uchwały. 
P.Smyk – może zdecydować w głosowaniu tajnym. 
P.Wójt – nie można. 
P.Podpora – wygląda na to, że nie mamy wyjścia i musimy dzisiaj podjąć tą uchwałę. 
Na przyszłość bym proponował i składam taki wniosek, żeby opracować ankietę 
dotyczącą podstawowej opieki zdrowotnej na terenie gminy i zapytać pacjentów 
„ESKULAPU”, jak oni oceniają pracę tego Ośrodka. Nie znam powodu, dla którego 
mamy nie przedłużyć tej umowy dzierżawy. Rozumiem tu drugiego oferenta, bo tu 
jest około 3.000 pacjentów, więc jest o co walczyć. Można wysłać taką propozycję do 
Szpitala Powiatowego Gajda-Med. , żeby utworzyli trzeci Ośrodek na terenie gminy. 
P.Karczewska – pacjent ma prawo wyboru. Jak będą chcieli, to mogą iść do Gajda-
Medu 
P.Wójt – wydaje mi się, że dzisiaj musimy podjąć jednak  tą uchwałę. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty popiera wprowadzenie uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
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P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XII/78/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy  została podjęta. 
P.Podpora – słyszałem, że apteka więcej płaci czynszu za 1 m2  niż „ESKULAP”. Jak 
to jest. 
P.Wójt – około 12.000 zł netto za ośrodek jest czynszu za rok, natomiast apteka płaci 
więcej. 
P.Podpora – to podnieść stawkę firmie  „ESKULAP” i wyrównać te stawki . 
P.Wójt – dobrze. 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – chodzi o garaż pod Ośrodkiem Zdrowia, który wynajmuje Pani Frąckiewicz 
i dalej chce go wynajmować. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew. RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XII/79/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.14.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych komisji 
Rady Gminy na 2016 rok. 
 
P.Przew.RG – plany pracy były przedstawiane na poszczególnych komisjach. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za zatwierdzeniem planu pracy. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za zatwierdzeniem planu pracy. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za zatwierdzeniem planu pracy.  
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za zatwierdzeniem planu 
pracy. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
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Uchwała Nr XII/80/2015 w sprawie  w sprawie zatwierdzenia planów  pracy stałych 
komisji Rady Gminy na 2016 rok została podjęta. 
 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy 
Obryte na 2016 rok. 
 
P.Przew.RG – plan pracy Rady Gminy był przedstawiany na poszczególnych 
komisjach Rady Gminy. 
Pytań ani propozycji zmian nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za zatwierdzeniem planu pracy Rady Gminy. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za zatwierdzeniem planu pracy Rady Gminy. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za zatwierdzeniem planu pracy Rady 
Gminy. 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za zatwierdzeniem planu 
pracy Rady Gminy. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XII/81/2015 w sprawie zatwierdzenia  planu pracy Rady Gminy Obryte 
na 2016 rok została podjęta. 
 
 
Ad.16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie było zapytań i interpelacji radnych. 
 
Ad.17. Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – 22 grudnia został przyjęty budżet powiatu pułtuskiego na 2016 rok. 
Droga, o której mówił Pan Wójt została wprowadzona do budżetu na odcinku Psary-
Obryte, najprawdopodobniej będzie realizowana do skrzyżowania drogi na Zambski 
ze wszystkimi poboczami. Zadłużenie powiatu wynosi ok. 47-48 %. Budżet powiatu 
jest uchwalony na kwotę 63 mln zł. Na wniosek Starosty Rada podjęła uchwałę 
dotyczącą zmiany siedziby Starostwa . W obecnym budynku jest bardzo ciasno, mało 
miejsc parkingowych, dlatego wszystko ma być przeniesione na ulicę Nasielską, jest 
to kwota około 5 mln zł. Środki na zakup i tą adaptację mają pochodzić ze funduszy 
zewnętrznych oraz ze sprzedaży obecnej siedziby Starostwa na ulicy Białowiejskiej. 
Ma być też otwarta filia Domu Pomocy Społecznej w Obrytem na Popławach przy ul. 
Kwiatkowskiego przy współpracy z Urzędem Miasta Stołecznego w Warszawie. Jest 
też planowana do realizacji droga od Bartodziej w kierunku Obrytego o długości 1,2 
km.  Jeśli chodzi o szpital pułtuski – w tej chwili generuje straty około 176.000 zł. Jak 
będzie rozwiązana sprawa lecznictwa, trudno coś powiedzieć. Prawdopodobnie 
NFZ ma zniknąć z dniem 1.01.2017 roku. Kontrakt z NFZ dla szpitala został 



 
14

podpisany na podobnych zasadach jak w roku ubiegłym. Ma powstać oddział 
psychiatryczny, geriatria oraz czynione są starania w kierunku powstania oddziału 
kardiologii inwazyjnej. 
P.Lesiński – czy konsultował się Pan Wójt z firmą odnośnie żwiru. 
P.Wójt – tak, konsultowałem się, sprawa ma być załatwiona. 
P.Podpora – proszę o wycięcie przy drodze do Tocznabieli tych  suchych drzew 
stojących na poboczach. Chodzi o bezpieczeństwo. 
P.Wójt – zwróciłem się do Pana Komkowskiego i zostało kilka tych drzew wyciętych. 
P.Podpora – ale jeszcze trochę zostało. 
P.Wójt – jeśli chodzi o drogę tzw. Ciółkówkę, była zrobiona w ramach funduszu 
sołeckiego i było bardzo dobrze. Jak przyszły deszcze, to się trochę rozjeździła. 
Materiał nie był najlepszy. Firma , która woziła ten żwir, już dowiozła tego żwiru na 
moją interwencję, ale jeszcze ma dowieźć więcej. 
P.Rogulski – chciałem przypomnieć Panu Wójtowi,  żeby przysłał  koparkę na wieś 
Rowy.  
P.Wójt – koparka cały czas coś robi. Jak będzie wolna i nie zamarznie ziemia, to 
będziemy kopać. 
Jest to ostatnia sesja w tym roku, dlatego też chciałbym wszystkim państwu 
podziękować za pracę i współpracę ze mną i na rzecz gminy. Dziękuję Panu 
Przewodniczącemu , radnym, sołtysom, dyrektorom, kierownikom jednostek , 
pracownikom z Urzędu Gminy , kierownikom z Urzędu, Panu mecenasowi, Panu 
Sekretarzowi, Pani Skarbnik za całoroczną współpracę w 2015 roku. Potrzeb jest 
dużo, mamy zobowiązania kredytowe. Do pewnego momentu spłacaliśmy kredyty, 
ale teraz będziemy je odraczać, ponieważ w przeciwnym wypadku nic nie zrobimy 
dla gminy. Będziemy składać  wnioski o dofinansowania na termomodernizację i 
inne inwestycje. Jedna osoba nic nie zdziała, natomiast razem dużo dobrego można 
dla gminy zrobić a kierunki przyjęliśmy dobre. Prosiłbym, żeby nie przeszkadzać w 
realizacji inwestycji, staramy się coś robić we wszystkich wsiach. Życzę Wam dużo 
zdrowia, radości, spokoju i oby ten rok 2016 był lepszy od obecnego. 
P.Przew.RG – wszystkim obecnym życzę zdrowego, wesołego Nowego Roku , 
wesołego i szampańskiego Sylwestra. Wszystkim nam życzę, aby ta nasza 
współpraca układała się lepiej niż w 2015 roku. 
 
Ad.20. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 14.38   – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XII Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Rafał Jackowski/ 


